

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 163 van de vergadering van 26.04.2023 in De Witte Molen n Sint-Niklaas
(aanvang 19u30 – einde 22u30)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELS - Roger VAN de VYVER - Marc VAN RYSSEL – Stijn VERSTICHEL (stakeholders A1) Jan GESQUIERE (BO) –voor punt 1-

Verontschuldigd : Georges ROBBE (A1) Kris FELS en Jan VAN LANTSCHOOT (BO) Siegfried VAN PUYVELDE (stakeholder A2)

1.KENNISMAKING MET JAN GESQUIERE

We verwelkomen de nieuw verkozen voorzitter van Basketbal Vlaanderen.

Hij benadrukt dat hij graag de vinger aan de pols houdt bij leden en stakeholders en ontvouwt zijn beleidsvisie aan de hand van voorbeelden. Er ligt immers nog heel wat werk op de plank met o.m. het afwerken van het governancehoofdstuk, de aanpassing van de jurisdictie, de organisatie van ad hoc werkgroepen met deelname van alle stakeholders met momenteel de werkgroep CD 201 in de startblokken, de uitwerking van een wisselwerking clubondersteuner-ankerpunt-afgevaardigden, hoe het scheidsrechterstekort aanpakken, de optimalisatie van relaties met AWBB en PBL enz.

Peter stelt de vraag : wat mogen wij van het BO verwachten en hoe ziet het BO de taken voor de afgevaardigden evolueren ? Hij stelt ook dat de professionele medewerkers ongetwijfeld sterk presteren maar dat de communicatie hieromtrent sterker kan.

2.VERSLAG

Verslag 162 van 16/03/2023 werd reeds elektronisch goedgekeurd.

3.OVERZICHT VOORNAAMSTE MAILS van 16/03 tot vandaag.

4.VERSLAG ANKERPUNT

Stijn loodst ons met de nodige toelichting door zijn ruim aanbod aan vragen en tussenkomsten.:

- Scheidsrechterij (opvolging aanduidingsplatform, succesvolle last minute aanduidingen, aanmerkingen bij gewijzigde -last minute- aanduidingen, jeugd Arbitrage, diverse klachten over de houding van scheidsrechters)
- Opvolging samenwerking ankerpunt/clubondersteuner/afgevaardigde
- Samenwerking met collegae ankerpunten
- Reglementering (spelreglement, benodigde licentie als coach, spelerslijsten U14 en inschakelen spelers op hoger niveau, afmetingen terrein niet correct bij U8/U10)
- Incidenten tijdens wedstrijd met doorverwijzing naar de bondsprocureur
- Officials in fout bij Beker van Vlaanderen

5.AD HOC WERKGROEP STATUTEN

Roger nam deel aan de vergadering en geeft toelichting bij enkele besproken punten :

- Leden, aangesloten bij clubs van PBL/TDW/TDM en verkozen als lid van SHG A1 hebben wel stemrecht maar kunnen geen werkend lid worden
- Bestuurders kunnen tijdens elke AV verkozen worden
- Bestuurders die hun mandaat verlengen dienen het volledige verkiezingstraject te doorlopen
- Samenstelling en werking van het adviescomité
- Introductie van de elektronische stemming

Een vervolgvergadering is gepland op 22/05

6.INFOSESSIE MET CLUBS

Planning in de loop van augustus lijkt passend. Peter zal de clubs hieromtrent brieven.

7.TE BEHANDELEN MAILS

* Mail van Herman Van Deuren over youth officials

Wellicht werd onze briefing niet duidelijk begrepen als vraag vanuit de clubwerking. Wij zullen het thema voorleggen tijdens een volgende bijeenkomst van werkgroep CD 201.

8.INFO BASKET BELGIUM

Stijn meldt ons dat voor TDM 1 een systeem uitgewerkt wordt voor de aanduiding van 3 of 2 refs in vaste teams.



9.VARIA

- * Roger en Marc kaarten de falende betaling van hun vergoedingen aan.
Eric zal bij het SG tussenkomen.
- * Roger contacteert een kandidaat afgevaardigde
- * Quid met de benoeming van Guy Hermans ?
- * Inspiration Day : weerklank ? programma ? respons ?

VOLGENDE VERGADERING : woensdag 07/06/2023 om 19u30 in Sint-Niklaas

Verslag
Eric Fels